

Dear Investor,

Kindly note that if you wish to invest in the shares of joint stock companies listed in the "Second Category Screen" of the market, you must take the following proposed actions before the purchase process:

- 1- Review the information and data on the company's page on the market's website.
- 2- Review the company's disclosures on the market's website.
- 3- Review the company's financial statements and the company's auditor's notes mentioned in his report about the company's financial statements.
- 4- Review the company's disclosure of the detailed analysis of the accumulated losses and the company's recovery plan or its correction plan.
- 5- Consult the financial advisor or financial analyst, who is licensed by The SCA, to obtain the investment recommendation.

عزيزي المستثمر،،

يرجى التفضل بالعلم أنه في حال رغبتك في الاستثمار في أسهم الشركات المساهمة المدرجة في "شاشة الفئة الثانية" للسوق، أنه يتوجب عليك اتخاذ الإجراءات التالية المقترحة قبل عملية الشراء:

- 1- الاطلاع على المعلومات والبيانات الواردة في صفحة الشركة على الموقع الإلكتروني للسوق.
- 2- الاطلاع على إفصاحات الشركة في الموقع الإلكتروني للسوق.
- 3- الاطلاع على القوائم والبيانات المالية للشركة وملاحظات مدقق حسابات الشركة المذكورة في تقريره عن القوائم المالية للشركة.
- 4- الاطلاع على إفصاح الشركة عن التحليل التفصيلي للخسائر المتراكمة وخطة الشركة لمعالجة هذه الخسائر أو خطة تصويب أوضاعها.
- 5- مراجعة المستشار المالي أو المحلل المالي المرخص من الهيئة للحصول على التوصية الاستثمارية.